



IEEE Germany Section Distinguished Lecturer Award

Mit diesem Preis fördert die IEEE Germany Section die Präsentation und Verbreitung von erstklassigem Wissen mit dem Schwerpunkt auf industriellen Herausforderungen und Perspektiven. Dieser Preis zielt darauf ab, die Beziehungen zwischen IEEE-Mitgliedern und führenden Vertretern der Industrie zu stärken. Mit dieser Auszeichnung wird ein exzellenter Referent / eine exzellente Referentin mit qualitativ hochwertigen technischen Beiträgen zu fortschrittlichen Themen geehrt, welche für die Industrie und die IEEE Germany Section Community von größter Bedeutung sind.

Preis:

Ein individualisiertes Zertifikat und 250,00 €

Voraussetzung und Bewertungskriterien:

Mitglieder der IEEE Germany Section aus der Industrie, engagierte Vortragende mit technischer Kompetenz und Führungsqualitäten im Interessensbereich der IEEE Germany Section Chapters. Die KandidatInnen müssen zum Zeitpunkt der Nominierung aktiv in der Industrie tätig sein.

Bewertungskriterien sind:

- 1) Art und Umfang des Vortrages / der Vorträge
- 2) Qualifikation der Vortragenden
- 3) Empfehlungsschreiben (max. 3 pro Nominierung)

Gewinner des Distinguished Lecturer Awards der letzten drei Jahre sowie Mitglieder des Auswahlkomitees sind nicht nominierungsfähig.

Deadline:

Eine Nominierung für den Distinguished Lecturer Award der IEEE Germany Section ist bis zum 30.11.2021 per E-Mail an philipp.sieberg@ieee.org möglich.

Auswahlkomitee:

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Chapter Coordinator
- Representative of the IEEE Germany Section Industry Relations
- Representative of the IEEE Germany Section University Relations
- IEEE Germany Section Student Representative
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer



IEEE Germany Section Distinguished Lecturer Award

With this award, the IEEE Germany Section promotes the presentation and dissemination of first-class knowledge with a focus on industrial challenges and perspectives. This award aims to strengthen relationships between IEEE members and industry leaders. This award recognizes an excellent speaker with high-quality technical contributions on advanced topics that are of greatest importance to industry and the IEEE Germany Section community.

Award:

An individualized certificate and 250,00 €

Requirements and evaluation criteria:

IEEE Germany Section members from industry, dedicated presenters with technical expertise and leadership skills in the IEEE Germany Section Chapters area of interest. Candidates must be actively engaged in industry at the time of nomination.

Evaluation criteria are:

- 1) Type and scope of the presentation(s)
- 2) Qualification of the presenter
- 3) Letter of recommendation (max. 3 per nomination)

Winners of the Distinguished Lecturer Award for the past three years and members of the selection committee are not eligible for nomination.

Deadline:

A nomination for the Distinguished Lecturer Award of the IEEE Germany Section is possible until 30.11.2021 via email to philipp.sieberg@ieee.org.

Selection committee:

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Chapter Coordinator
- Representative of the IEEE Germany Section Industry Relations
- Representative of the IEEE Germany Section University Relations
- IEEE Germany Section Student Representative
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer